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(Snor)fietsers krijgen snel voorrang op rotondes. FOTO HENK VAN VEEN

Fietsers: voorrang
op rotonde in 2010
ZWIJNDRECHT/SLIEDRECHT
Fietsers krijgen al snel voorrang op
Zwijndrechtse rotondes. Wethou-
der A. Dost (ChristenUnie-SGP)
gaat ervan uit dat dit in 2010 op tien
van de elf rotondes wordt geregeld.
Dat heeft hij aan de gemeenteraad
gemeld. „In 2011 zijn we daar echt
klaar mee."

De invoering van fietsersvoor-
rang in Zwijndrecht werd eerder dit
jaar door de Zwijndrechtse gemeen-
teraad afgedwongen. Dost voelde er
eigenlijk niets voor, maar de raad
vond het veiliger om fietsers in
Zwijndrecht voorrang te geven net
zoals in de andere Drechtsteden (op
Sliedrecht na). Daarbij kondigde
Dost echter aan dat het wellicht tien
jaar zou duren voordat alle rotondes
aangepast zouden zijn. Om finan-
ciële redenen wilde hij ze namelijk
pas aanpassen als ze toch wegens on-
derhoud op de schop zouden moe-
ten. Zelfs als alleen belijning zou

worden aangepast, zou het nog ze-
ker vijf jaar duren. Volgens Dost
blijkt het mogelijk sneller te werken
dan verwacht door werkzaamheden
veel efficiënter te plannen.

Duidelijk is dat de rotonde Konin-
ginneweg-Burgemeester Jansen-
laan als elfde en laatste aan de beurt
komt. Vanwege de plannen voor een
busbaan op de Koninginneweg en
de nieuwbouw op de plek van de Ko-
ningskerkkan dat niet eerder.

Ondertussen piekert de gemeente
Sliedrecht nog altijd over de vraag
of ze fietsers nu ook maar voorrang
moet geven. Er ligt inmiddels een ad-
vies op tafel, maar burgemeester en
wethouders moeten daar nog over
beslissen.

Wethouder R. van de Ven (WD):
„Dan moeten we maar eens kijken
of we er geld voor over hebben." Zelf
denkt hij echter dat er schijnveilig-
heid ontstaat: „Mensen moeten ge-
woon opletten."


